
 آرمان: دیدار تیم ملی ایران مقابل قطر با حاشیه هایی 
همراه شد که مهم ترین آن دعوای رسانه ای امیر قلعه نویی 

و صدا و سیما بود. 
 نظر سیانکی 

، محمد سیانکی، گزارشگر  در جریان دیدار ایران و قطر
کرد.  بازی، در نیمه اول از عملکرد تیم ملی ایران انتقاد 
اظهارات سیانکی در جریان این مسابقه، به خصوص در نیمه 
اول، وا کنش های مختلفی را به دنبال داشت. پس از پایان 
، کریم انصاری فرد بازیکن اسبق تیم ملی  مسابقه ایران و قطر
گزارشگر  در فضای مجازی به شدت علیه محمد سیانکی 
این بازی موضع گرفت و امیر قلعه نویی نیز در مصاحبه خود 
کنایه های خاصی را بر زبان آورد که یک عده آن را مرتبط با 
گزارش سیانکی و مفسران تلویزیونی تلقی کردند. سیانکی 
در این خصوص گفت: همیشه سعی کرده ام در گزارش های 
غ از رنگ ها، حرمت افراد را نگه دارم و کوچک ترین  خودم فار
توهینی به شخصیت آنها نکنم. خوشبختانه کارنامه ام در این 
عرصه مشخص است و واهمه ای از کسی ندارم. بهتر است 
آقای کریم انصاری فرد به من درس اخلاق ندهد. ایشان حتماً 
یادش می آید که سال ها قبل محمد مایلی کهن عزیز تیمی 
تحت عنوان نوباوگان تشکیل داد و بازیکنانی مثل احسان 
حاج صفی، سجاد شهباززاده، همین کریم انصاری فرد و... در 
گر آقای انصاری فرد یادش نمی آید من  آن حضور داشتند. ا
به خوبی یادم می آید که ایشان ۱۲ ساله بود و در همان تیم 

حضور داشت. 
 انتقاد قلعه نویی

امیر قلعه نویی روی آنتن زنده برنامه تلویزیونی اظهار کرد: 
با همه مشکلاتی که داشتیم الان در جدول اول هستیم. سه تا 
تیم در کل گروه ها ۱۰ امتیازی هستند. ژاپن، ایران و ازبکستان، 
ما یک گل خورده و ۶ گل زده داریم. میزبانی نداشتیم، دغدغه 
داشتیم، نکته مهم در مورد ژاپن، در توکیو بازی دارد با اولین 
پرواز تمامی بازیکنان لژیونرش به توکیو می رسند. ولی ما 
بازیکنان روسیه مان ۳۰ ساعت در پرواز هستند. پس ۳۰ ساعت 
را از دست داده ایم، در نظر بگیرید بازیکن شب قبل از سفر 
هم بازی داشته است. اینها مشکلاتی است که با وجود آنها 
صدرنشین هستیم. بازی با قرقیزستان را کنار بگذاریم، در 
بازی با امارات موقعیت های گل ۰. ۵ دادیم و میانگین بالای 
۲ موقعیت گل داشتیم. حرف من این است با امیر قلعه نویی 
مشکل دارید و می خواهید تسویه حساب شخصی کنید چرا 
زحمات بچه ها را زیر سوال می برید. در گذشته پاداش ها 
دلاری بوده و بازیکنان هم پاداش آنچنانی نمی گیرند. وظیفه 
ماست برای مردم تلاش کنیم ولی شرایط تغییر کرده است. 
سرمربی تیم ملی درباره اینکه گفته بود کارشناسان به تیم ملی 
کمک کردند، اظهار کرد: کمک نکردند و تازه تبر و اره برقی هم 
برداشتند و به تیم ملی زدند. من می گویم جبلی رئیس صدا و 
سیما بر یکی از این دو اساس آمده، یا قابلیت هایش؛ یا موارد 
گر قرار است راجع به کسی صحبت کنید با رزومه اش  ؛ ا دیگر
و تخصصی که دارد صحبت کنید. به هر کسی نباید تریبون 

دارد. فروغی و جبلی با آدم هایی که با امیر قلعه نویی مشکل 
دارند تریبون می دهند. سرمربی تیم ملی افزود: جبلی و فروغی 
تریبون را به کسی ندهند که بیاید علیه تیم ملی حرف بزند. 
امیر قلعه نویی و تیم ملی کلی ایراد دارند. ایراد ها را بدون حب 
و بغض بگویید. وقتی آدمی در گذشته از قلعه نویی دلخوری 
داشته می آید علیه تیم ملی صحبت می کند. حرف من نیست 
زحمات بچه های تیم ملی زیر سوال می رود. یک روز جواب 
همه این آدم ها را می دهم ولی الان به خاطر جایگاه حقوقی ام 
نمی توانم جوابی بدهم. آقای تاج از من خواسته سکوت کنم و 
سعه صدر داشته باشم ولی بالاخره روزی به تلویزیون می آیم 
و جواب تک تک آنها را می دهم. کار هایی که در گذشته کردند 
گفت. الان برای تیم ملی سکوت می کنم. چون  را خواهم 

صددرصد سکوت به تیم ملی کمک می کند. 
 حمایت خیابانی از سیانکی

پس از انتقادات سرمربی و بازیکنان تیم ملی از صداوسیما 
، جواد خیابانی به شدت  و سیانکی گزارشگر بازی ایران و قطر
از آنها انتقاد کرد و در بخشی از صحبت هایش گفت: محمد 
سیانکی حق دارد درباره تیم ملی نظر بدهد. نسل طلایی 
یک جام ملت ها را نبرده! یک بازی های آسیایی نبرده! یک 

المپیک نرفته! 
 پاسخ طباطبایی 

هادی طباطبایی پیشکسوت استقلال و کارشناس فوتبال 
پس از جشن 79 سالگی استقلال در مورد انتقاد سرمربی و 
بازیکنان تیم ملی نسبت به صحبت های او گفت: در مورد 
بازیکنان بعید می دانم چنین اتفاقی افتاده باشد ولی من را 
در این ۲۰ سالی که در فوتبال هستم می شناسید، من آنچه که 
واقعیت باشد را می گویم، خدا را شکر می کنم که بازخوردی از 
مردم گرفتم مثبت بود و همه می گفتند درست حرف زدی. 

حالا بعضی ها برداشت های متفاوتی دارند و می خواهند فرار 
رو به جلو بکنند و بگویند تریبون را به کسی بدهید که با ما 
مشکلی نداشته باشند، همه این حرف ها بچگانه و خنده دار 
است. مگر اولین بار است که این کادر بالای سر تیم ملی بوده 
و من کارشناسی کردم. تا الان هیچ مشکلی نبوده و الان چون 
نقد کردیم می گویید تریبون را به من ندهند؟ برای صدا و سیما 
گر بتواند کار خودش را  هم تعیین تکلیف می کنید؟ هر کسی ا
انجام دهد خیلی شکل بهتری دارد وگرنه من هم بلدم حرف 
بزنم و آنچه مهم است حرمت نگه داشتن است و الان جواب 
ایشان را منطقی می دهم. او ادامه داد: فقط به یک نکته ای 
را اشاره کنم، متأسفانه درد ما در فوتبال این است که عادت 
کردیم در کنار هم بنشینیم و به به و چه چه کنیم و چای و 
شیرینی بخوریم و بگوییم همه چیز گل و بلبل بود و در نهایت 
فوتبالمان هم نتیجه اش این می شود. باید نقدها را بپذیریم، 
اینکه توان شنیدن صحبت های منتقد را نداشته باشیم فایده 
ندارد، خب شاید ایرادی داشته باشی برو نگاه کن و درستش 
کن. من تمام حرفم این بود که چرا تیم ملی ما باید اینقدر 
نوسان داشته باشد؟ شما روند سینوسی تیم ملی را نگاه کنید 
از جام ملت ها تا قبل و بعدش. قبلا یک بازی در میان بود الان 
یک نیمه، یک نیمه شده، در بازی با قطر یک نیمه بد بودیم 
یک نیمه خوب، بازی با ازبکستان همه می دانند که چقدر بد 
بازی کردیم، بعد می آیند می گویند خوب بازی کردیم، به شعور 
مردم که نباید توهین کرد. طباطبایی در پایان گفت: همین 
آقایی که این مدلی مصاحبه می کند شما بروید کامنت های 
مردم را زیر پستش بخوانید ببینید چه بوده؟ اصلا همه مردم 
نمی بینند؟ من هم  و چطور  ایشان هستند  نظر  مخالف 
گر هم باز  گر حرفی می زنم نگران تیم ملی کشورم هستم و ا ا

مشکلی ببینم راجع به آن صحبت خواهم کرد. 
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کدام جام ملت ها را برده ایم؟

 وقتی قلعه نویی برای صدا و سیما تعیین تکلیف می کند! 

  امامعلی حبیبی دارنده یک 
طلای المپیک و سه طلای 
جهانی کشتی آزاد به عنوان یکی 
از اسطوره های کشتی ایران در 
۹۳ سالگی شاهد بهره برداری از 
خانه کشتی بابل بعد از بازسازی 

به نام خودش بود. 

ژاوی هرناندز، سرمربی سابق 
بارسلونا، عکس جالبی را از 
دیدار با هانسی فلیک منتشر 
کرد. ژاوی با انتشار عکسی که 
همراه فلیک لبخند به لب دارند، 
نوشت: با آرزوی بهترین ها برای 

هانسی، زنده باد بارسا. 

بختیاری زاده در دیدار مقابل 
ذوب آهن دست به تغییر زد. 
به  ی  د با آ لد خا ضا  ر محمد
خاطر مشکل پیش آمده برای 
سیدحسین حسینی و منع حضور 
او از تمرین و مسابقه با ذوب آهن، 
گلر آبی ها در بازی دیروز بود. 

ت
شــ

س نو
عک

        تغییر  خانه کشتی  دیدار 

گفتوگو

علی لطیفی مهاجم سابق تیم ملی و باشگاه 
گردان امیر  استقلال در خصوص عملکرد شا
قلعه نویی و خصوصا مهدی طارمی صحبت کرد. 
 درباره برد پرگل تیم ملی فوتبال ایران 

مقابل قطر، چه نظری دارید؟
 از نظر من تیم ملی ایران بعد از نیمه دوم دیدار 
با ژاپن، این بار مقابل قطر بهترین بازی دوران 
قلعه نویی را به نمایش گذاشت. نمایش خوبی 
را از تیم ملی شاهد بودیم، اما یکسری مشکلات 
داریم که در این دیدار هم نمایان بود. تیم ملی 
ایران در بازی با ازبکستان هم از لحاظ دفاعی 
و حفظ فاصله های خطوط مختلف عملکرد 
نسبتاً خوبی داشت، اما هنوز هم حریفان مقابل 
ایران صاحب موقعیت می شوند. زمان کارلوس 
کی روش عملکرد دفاعی تیم ملی خوب بود، 
اما این خوب بودن به بهای از دست دادن فاز 
که در آسیا  تهاجمی تیم بود؛ خط حمله ای 
مشهور بود. در تمام مراحل مقدماتی جام جهانی 
حتی مقابل تیم های ضعیف مثل قرقیزستان 
کثر تیم ها موقعیت  بازی کردیم و تقریباً مقابل ا
گل زنی به حریفان دادیم. تغییر نگرش و نسل 
در تیم ملی برخی عواقب را در پیش داشت و آن 
هم تزلزل در برخی نقاط زمین بود. به نظرم تیم 
قلعه نویی توان دفاعی و هجومی کمی دارد و سن 
بالای برخی بازیکنان یکی از دلایل این مشکل 
است. تیم ملی در دفاع وسط مشکل اساسی 
دارد، کمی جلوتر در دفاع خطی هافبک ها به 
خوبی بازیکنان حریف را پرس نمی کنند و در آخر 

دفاع فردی در تیم دیده نمی شود. 
 عملکرد طارمی را چگونه ارزیابی می کنید؟

طارمی رهبری کردن تیم را بلد نیست. من 
سبک طارمی را از زمانی که در پرسپولیس بازی 
می کرد دوست داشتم به نظرم فوتبالیست قابلی 
است، اما او یک مشکل اساسی دارد که در جایی 
ندیدم کسی به آن بپردازد. او یک بازیکن تک 
بعدی است و بازیکنی است که فقط باید روی 
فوتبالش تمرکز کند. طارمی در تیم های بزرگی 
کنون توقع دارد برای تیم ملی بزرگی  کار کرده و ا
کند که کاملاً به در بسته زده است. مثال بارز آن 
کریستیانو رونالدو است که نه تنها در داخل زمین 
بلکه مسائل بیرون از زمین را به خوبی مدیریت 
می کند و در تیم ملی پرتغال مثل یک رهبر تیم 
را جمع و جور می کند. طارمی دوست دارد به 
همین صورت سوای مسائل فنی مسائل بیرون 
از زمین را هم کنترل کند؛ که باید گفت او فعلاً 
در این حد نیست. طارمی از لحاظ کیفیت فنی 
بازیکن قابلی است، اما توان لیدر بودن و ایجاد 
اتحاد تیمی را ندارد. به نظرم بهترین کار این است 
که طارمی فقط به فکر گل زدن باشد و خود را از 

برخی حواشی دور کند. 

لطیفی:  
طارمی توان 

دیدگـاهرهبری تیم ملی را ندارد

کوتاه
  آینده حرفه ای اریک تن هاخ در منچستریونایتد در حالی 
در هاله ای از ابهام است که گفته می شود مدیران این باشگاه 
در پشت پرده در حال بررسی های لازم برای انتخاب جانشین 
این مربی هلندی در صورت قطع همکاری با او هستند. شبکه 
گزارش داد،  تلویزیونی »اسپورت ایتالیا« در این خصوص 
باشگاه منچستریونایتد در چند روز اخیر و در جریان پنجره 
گی پیشنهاد حضور روی  بازی های ملی اخیر به سیمونه اینزا
نیمکت مربیگری شیاطین سرخ را داده اند، اما مربی ایتالیایی 
گی تابستان اخیر هم  اینتر این پیشنهاد را رد کرده است. اینزا
مورد توجه باشگاه منچستریونایتد قرار داشت، اما همان 
موقع هم پاسخ منفی داد، چون می خواست روی اینتر تمرکز 
« ترکیه هم مدعی شد  داشته باشد. شبکه تلویزیونی »آ اسپور
که وینچنزو مونتلا یکی از گزینه های اصلی برای جانشینی اریک 
تن هاخ در منچستریونایتد است و در این راستا مدیران این 

باشگاه با این مربی ایتالیایی ملاقاتی هم داشته اند.

سرمربی خاتون بم: کسی فکر نمی کرد از مرحله گروهی جام باشگاه های آسیا صعود کنیم
 تیم فوتبال زنان خاتون بم هفته گذشته در آخرین 
دیدار خود از مرحله دوم لیگ قهرمانان آسیا که در تایلند 
برگزار شد به مصاف کالج اسکالرز از کشور میزبان رفت و 
به پیروزی رسید. خاتونی ها در این بازی موفق شدند 
با پیروزی دو بر یک مقابل نماینده تایلند به مرحله یک 
چهارم نهایی لیگ قهرمانان آسیا صعود کنند. مرحله یک 
چهارم نهایی لیگ قهرمانان آسیا دوم و سوم فروردین ۱۴۰۴ 
برگزار خواهد شد. خاتون در مرحله دوم لیگ قهرمانان 
سه دیدار انجام داد که برابر ملبورن سیتی با نتیجه دو بر 
یک شکست خورد، در دومین مسابقه مقابل کایااف سی 
فیلیپین به تساوی یک بر یک دست پیدا کرد و در آخرین 
دیدار هم برابر کالج اسکالرز تایلند دو بر یک به پیروزی 

رسید. مرضیه جعفری روز جمعه در گفت وگو با ایرنا درباره 
سطح رقابت های جام باشگاه های فوتبال بانوان آسیا و 
عملکرد خاتون بم، اظهار داشت: سطح این بازی ها بسیار 
بالا بود و تیم های حاضر به خصوص نماینده استرالیا، 
جزو قدرت های جهان بودند. در کل تمامی بچه ها تلاش 
خود را کردند تا بتوانند نماینده شایسته ای برای ایران 
باشند. وی افزود: هدف ما این بود تا از دور گروهی بالا 
برویم و موفق شدیم و به عنوان نماینده شایسته ایران 
صعود کردیم. بچه ها کار بسیار بزرگی کردند و کمتر کسی 
فکر می کرد که از مرحله گروهی صعود کنیم. خدا را شکر 
که این اتفاق افتاد. بچه ها نشان دادند بانوان ایرانی این 
توانایی را دارند تا به موفقیت های بالاتر برسند و مردم 

ایران را خوشحال کنند. وی یادآور شد: متاسفانه از این 
فهرستی که در جام باشگاه های آسیا داریم، ۵ بازیکن را در 
اختیار نداریم. ۳ بازیکن ما را گل گهر و ۲ بازیکن را سپاهان 
جذب کرد و در لیگ و همچنین آسیا شرایط برای ما سخت 
خواهد شد؛ با این وجود باز هم از عنوان قهرمانی در لیگ 
برتر دفاع خواهیم کرد. سرمربی تیم خاتون بم همچنین 
خاطرنشان کرد: در لیگ برتر فعلا همان ۱۰ تیم هستند و 
کیفیتی خواهیم داشت. اول فروردین  به طور قطع لیگ با
باید در جام باشگاه های آسیا بازی کنیم و تا اسفند هم 
دیدار تدارکاتی نداریم. از نقاط ضعف ما این است که 
زیرساخت های فوتبال بانوان کم است و باید زیرساخت 

مناسب ایجاد شود. 

طارمی می ترسد اتفاقی براش بیفتد 

  بازی مقابل قطر یک مسأله حیثیتی بود و باید انتقام 
شکست در نیمه نهایی جام ملت های آسیا را از آن ها می گرفتیم. 
خوشحالم که این نتیجه به دست آمد، اما نباید ایرادات را پشت 
این شکست مخفی کنیم. تیم ملی قطر هیچ وقت در حد و اندازه 
ما نبوده و نخواهد بود. این یک بازی حیثیتی بود و تشکر ویژه 
می کنیم از سردار آزمون که همواره در چنین بازی های حیاتی 
کنون تمام ایرادات فنی تیم ملی ایران  ما را روسفید می کند. ا
پشت این بُرد مخفی شد. کادر فنی متأسفانه ۴ دفاع راست 
فوق العاده را در تهران جا گذاشت و مقابل قطر یک دفاع چپ 
را در سمت راست به کار گرفتند! در سوی دیگر بازیکنی که تا به 
حال سابقه دعوت شدن نداشته مقابل ازبکستان و قطر فیکس 
بازی کرده است. به نظرم دوره لج و لجبازی به پایان رسیده و 
گر برخی با چنین رفتار هایی باعث شوند تیم ملی ضرر کند  ا
کرم عفیف و معزعلی  دودش تنها در چشم مردم خواهد رفت. ا
مهاجمان قدرتمندی هستند و تا حدودی موفق بودند. شاید 
هر دروازه بان دیگری بود راه توپ را سد می کرد و مانع گلزنی 
قطری ها می شد، اما متأسفانه یکی از مشکلات کادر فنی انتخاب 
اشتباه گلر برای دروازه است. این دروازه بان راحت می توانست 
روی این توپ اثر بگذارد، اما مثل همیشه چنین گل های 
ساده ای را دریافت کردیم! پس از اینکه گل خوردیم بازیکنان به 
خودشان آمدند و سریعاً جبران کردند. خوبی بازیکنان ایرانی 
به خصوص تیم هایی مثل پرسپولیس، سپاهان و استقلال 
این است که وقتی گل می خورند تیم حریف را به شدت تنبیه 
می کنند. این موضوع را در بازی با قطر نیز شاهد و ناظر بودیم. 
در اواخر نیمه نخست بازیکنان خوب بودند و با آغاز نیمه دوم 
ک کردند. این یکی از زیباترین بازی های تیم ملی فوتبال  کولا
بود. خدا را شکر سردار آزمون در نوک خط حمله تاثیر زیادی 
گذاشت و یک تنه تیم ایران را رستگار کرد، اما مهدی طارمی که 
در اینتر بازی می کند باید بگویم که او منصفانه هیچ کاری انجام 
نداد و چیز خاصی از او در ۲ بازی گذشته ندیدیم! به نظر من او 
می ترسد که اتفاقی براش بیفتد و اتفاق خاصی را رقم نمی زند. 
پیراهن تیم ملی حرمت دارد و امیدوارم طارمی این موضوع را 
بفهمد. او وقتی هم تعویض شد با ناراحتی به بیرون از زمین آمد 
گر جای کادر فنی بودم او را سریعتر  و با سرمربی دست نداد. من ا
تعویض می کردم و شاید جایش را به یک بازیکن موثرتر می دادم. 
در تیم ملی نباید چنین اتفاقاتی بیفتد؛ مگر پیراهن تیم ملی 
ارث پدر کسی است؟! بازیکنانی داشتیم همانند پنجعلی که این 
همه سال در تیم بازی کردند و افتخار آفریدند. من به شخصه 
گر جای قلعه نویی بودم سریع تر او را تعویض می کردم چرا که نه  ا
تنها در بازی با قطر بلکه در هیچ کدام از مسابقات مقدماتی به 
داد ایران نرسید. منصفانه بگویم که ضعیف ترین بازیکن ما در 
این چند بازی اخیر طارمی بوده. جوری بازی می کند که انگار به 
دنبال پنالتی است؛ از حرفه ای بودن تنها پوشیدن لباس اینتر 

را یدک می کشد. 

مرتضیفنونیزاده
کارشناسفوتبال


